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استاندار هرمزگان:

ابر شهر گردشگری دریایی ایران در هرمزگان 
احداث می شود

مهــدی دوســتی در حاشــیه آیین 
بهره برداری از پروژه های شــهرداری 
بندرعباس اظهار داشت: ملاک  ما برای 
حضور در آیین افتتاح پروژه ها میزان 
مبالــغ تخصیصــی و بودجه طرح ها 
نیســت بلکه میزان تاثیری است که بر 
روی زندگی مــردم دارد، پروژه های 
مرتبــط با حوزه های شــهری از این 

حیث حائز اهمیت هستند.
وی افزود: باید حســرت خورد وقتی 
می بینیم شهر زیبایی مثل بندرعباس، با 
پتانسیل های بی نظیری همچون وجود 
کوه گنو و ساحل زیبا و بکر بستر لازم 
بــرای بهره برداری مردم از ثروت های 
خدادادی خود را ندارد به همین منظور 
از پروژه های شهری حمایت مادی و 
معنوی می کنیم تا بتوانیم کیفیت زیست 
شهری در بندرعباس را افزایش دهیم.

استاندار هرمزگان بیان کرد: ما در حوزه 
تامین منابع مالی شهرداری، اصلی ترین 
راهبــردی که دنبال می کنیــم، انتقال 
پرونده های مالیاتی صنایع به اســتان 
اســت، از این رو بایســتی در کنار این 
پرونده ها، دفاتر اصلی و حساب ها را به 
اســتان منتقل کنیم، روز گذشته هم در 

تهران جلساتی با این موضوع داشتیم که 
جلسات خوبی هم بود، ۵۰ پرونده باید 
کامل منتقل شوند و ۱۴ پرونده هم ناقص 
انتقــال پیدا کرده اند که این پرونده های 
ناقــص را هم جزو پرونده های مالیاتی 

منتقل نشده می دانم.
نماینــده عالی دولــت در هرمزگان 
تصریح کرد: ۶۴ پرونده شــرکت های 
بزرگ داریم که هنوز به اســتان منتقل 
نشــده است و اگر مالیات آن ها انتقال 
پیدا کند وضعیت بودجه ها و اعتبارات 

در داخل استان متحول خواهد شد.
دوستی ادامه داد: شهر دریایی را نباید با 
مدل سنتی اداره کنیم و با پارک های سنتی 
و جدول گذاری هــا کار را پیش  ببریم؛ 
حتما باید از بستر دریابی استفاده شود و 
طرح های خلاقانه و جسورانه اجرا شود 
تا بتوانیم بندرعباس را به عنوان یک شهر 

مدرن در عرصه ملی معرفی  کنیم.
وی تصریح کرد: در حوزه گردشگری 
دریایی یک پروژه بســیار مهم و ایجاد 
یک ابر شــهر گردشــگری دریایی 
خواهیم داشــت که در ایجاد آن ســه 
وزارتخانه راه و شهرســازی، میراث 
فرهنگی و گردشگری و وزارت کشور 

نقش آفرینی خواهند کرد، این پروژه 
طرحی بی نظیر اســت که دو نقطه در 
شهر بندرعباس و یک نقطه در جزیره 
هرمز را شامل می شود تا مثلث ابتدایی 
ابر اکوسیستم دریایی ما را شکل دهد.

اســتاندار هرمزگان با اشــاره به سایر 
پروژه های حوزه شــهری تاکید کرد: 
عملیــات اجرایی میدان ســایت در 
موقعیــت ورودی شــهر بــا منابع و 
اعتبــارات قابل توجه بــزودی آغاز 
می شود، پل پیامبر اعظم و طرح هایی 
هم که قبــلا قولش را به مــردم داده 
بودیم بــا همت شــهردار و اعضای 
شــورای شهر کلنگ زنی شده است و 
خوشبختانه پیشــرفت مناسبی دارد، 
آمادگی داریم که اگر طرح جدیدی از 

ســوی شهرداری یا شورا معرفی شود 
بسته ســرمایه گذاری برای آن تهیه و 
در تخصیص اعتبارات به شــهرداری 

کمک کنیم.
با حضــور مهندس مهدی دوســتی 
استاندار هرمزگان، احمد مرادی نماینده 
مردم هرمزگان در مجلس شــورای، 
مهــدی نوبانی شــهردار بندرعباس، 
فاطمه جراره رئیس شــورای اسلامی 
شــهر بندرعباس، فرماندار و اعضای 
شــورای شــهر پروژه های عمرانی و 
زیربنایی شهرداری بندرعباس از جمله 
پارک ســاحلی صدف، بلوار معراج و 
رونمایی از تمثال شــهید حاج قاسم 
ســلیمانی در بلوار خلیج فارس مورد 

بهره برداری قرار گرفت.

اقتصـاد کیـش
سازمانآگهیها

44424999

        اقتصاد کیش - اســتاندار هرمزگان در آیین بهره برداری از 
طرح های شهرداری بندرعباس از احداث ابرشهر گردشگری دریایی 

ایران در هرمزگان خبرداد.

گمرک باید سهم خود در زدودن 
فقر در شرق هرمزگان را ایفا کند

اقتصاد کیش-     نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان گفت: مشکلات اقتصادی شرق 
استان هرمزگان زیاد است و در صورت اجرای صحیح طرح توسعه سواحل مکران 

بخشی از چالش ها حل خواهد شد. 
 حجت الاسلام محمد عبادی زاده در دیدار با ناظر گمرکات هرمزگان، اظهار کرد: در 
استقرار گمرکات بر اساس چشم اندازهای آینده، توازن میان شرق و غرب باید مورد 

نظر باشد.
وی با اشاره به سیاست های کلی نظام در مکران، عنوان کرد: امروزه ظرفیت های گمرکی 
در شــرق اســتان هرمزگان وجود دارد که باید با برنامه ریزی و سیاست گذاری های 
صحیح، تقویت و توسعه زیرساخت های گمرکی در این مناطق در دستور کار قرار گیرد.

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، ضمن تاکید بر افزایش سطح دسترسی به دریای 
عمان و آب های آزاد، ابراز کرد: مشکلات اقتصادی شرق استان هرمزگان زیاد است و در 
صورت اجرای صحیح طرح توسعه سواحل مکران بخشی از چالش ها حل خواهد شد.

حجت الاسلام عبادی زاده، با بیان این نکته که یک درهم تنیدگی فعالیتی میان دستگاه های 
اجرایی وجود دارد، تصریح کرد: اگر هماهنگی میان دســتگاه ها وجود نداشته باشد، 
فعالیت ها موازی می شود و یا اثر یکدیگر را خنثی می کنند به همین جهت برقراری 

هماهنگی میان دستگاه ها برای تحقق اهداف از اهمیت ویژه ای برخوردار است.
وی با اشاره به اقدامات توسعه ای گمرک در شرق هرمزگان، خاطرنشان کرد: شهرستان 
جاسک در آینده به عنوان مرکز ثقل توسعه مکران فعالیت می کند اما باید پسکرانه ها و 

مناطق همجوار نیز مورد توجه قرار گیرد.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان بیان کرد: گمرک  باید سهم خود در زدودن فقر و 
افزایش اشتغال در شرق استان هرمزگان را به خوبی ایفا کند و برنامه ریزی لازم در این 

زمینه را انجام دهد.
حجت الاســلام عبادی زاده خاطرنشــان کرد: با رشد بنادر، گمرکات و صنایع استان 
هرمزگان بافت بومی منطقه نیز باید  رشــد کند چرا که تحقق این مهم باعث جلب 

مشارکت های عمومی در تحقق اهداف می شود.

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

اقتصاد کیش-     معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان با اشاره به اینکه 
امسال ۲ پالایشگاه بزرگ »شهید سلیمانی« و »مکران« در استان کلنگ زنی شد، گفت: 
با بهره برداری از این پالایشگاه ها، این استان به زودی به قطب نخست نفت و انرژی 

در کشور تبدیل خواهد شد. 
احسان کامرانی در رزمایش گروه های جهادی بسیج ادارات و تجلیل از خانواده های 
شــهیدان، مدیران و فرماندهان پایگاه های بسیج ادارات استان افزود: در حوزه فولاد 
هم استان هرمزگان اکنون مقام سوم را دارد که با چندین طرحی که در این حوزه مورد 

بهره برداری قرار گرفته، در این زمینه هم تا سال آینده اول خواهیم شد.
وی بیان داشــت: در حوزه های صنعت و معدن، بهداشت و درمان، آب و فاضلاب، 
کشاورزی و شیلات، ورزش و جوانان، مسکن، برق، زیرساخت ها و توسعه شبکه ها 
نیز در این استان بسیار کار شده و نمود عینی دارد که این پیشرفت با روحیه اخلاص و 

بسیجی مدیران و نیروهای خدوم رقم خورده است.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان اظهار داشت: هفته دولت امسال 
شــاهد کلنگ زنی و افتتاح ۸۷۱ طرح به ارزش ۱۱۰ هزار میلیاد تومان بودیم که این 
رقم، آن هم در شــرایط تحریم های اقتصادی در مقایسه با سال گذشته ۲۵ برابر رشد 

داشته است.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان همچنین به کاهش نرخ سه 
درصدی بیکاری در استان اشاره کرد و گفت: نرخ بیکاری در شروع دولت سیزدهم 

۱۸.۳ درصد بوده که امسال به ۱۵.۳ درصد رسیده است.
کامرانی با اشــاره به اینکه از گذشــته نرخ بیکاری در استان هرمزگان بالا بوده است، 
تصریح کرد: افزایش نرخ بیکاری و فقر و فلاکت در این استان با دارابودن ظرفیت های 
بزرگی همچون صنایع و معادن قابل قبول نیست ولی با شروع دولت مردمی و همتی 
که در مدیران جهادی وجود دارد امیدواریم در سال آینده نرخ بیکاری تک رقمی و به 

زیر ۹ درصد برسد.
وی همچنین گفت: امیدواریم برای بیشتر دانشجویان هرمزگانی که دانش آموخته شده 
اند، اشتغال پایداری شکل بگیرد و این امر با نگاهی که در دولت مردمی و همت مدیران 

هست، اتفاق خواهد افتاد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان همچنین با گرامیداشت یاد و 
خاطره شهیدان رجایی و باهنر گفت: آن چیزی که این شهیدان را برجسته کرده، داشتن 

روحیه اخلاص، مردمی بودن، با مردم زیستن و در کنار مردم شهید شدن است.
وی با اشاره به اینکه ایران اسلامی از گذشته کشور متمدنی بوده هست و اکنون نیز تمدن 
نوین اسلامی درحال شکل گیری است، گفت: نمونه بارز آن پیاده روی اربعین حسینی 
است که دشمنان فکر می کنند اگر خدشه ای به این مراسم معنوی وارد کنند می توانند 

به اهداف شوم خود برسند اما این محاسبات اشتباهی بیش نیست.
کامرانی در پایان ابراز داشت: با این نوع نگاهی که در دولت سیزدهم و شخص رییس 
جمهور وجود دارد، امیدواریم شاهد موفقیت های بیشتری در حوزه های مختلف از 
جمله اقتصادی در کشورمان باشیم و این امر با همراهی، همفکری و همدلی که در تمام 
قوای سه گانه، نیروهای مسلح، علما، ائمه جمعه و جماعات و همه کسانی که در این 

نظام سهم دارند، محقق می شود.

هرمزگان قطب تولید نفت و انرژی 
کشور می شود

معاون استانداری هرمزگان؛

ضریب نفوذ خدمت گاز در هرمزگان 
به ۵۰ درصد می رسد

اقتصاد کیش-   مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان گفت: با سرمایه گذاری های مختلف 
ضریب نفوذ خدمت گاز در این استان تا پایان سال ۱۴۰۲ به ۵۰ درصد می رسد. 

فواد حمزه ای اظهار داشــت: در حال حاضر ضریب نفوذ خدمت گاز در این اســتان 
حدود ۳۰ درصد اســت و تلاش می شــود تا اخر امسال به ۴۰ درصد و تا پایان سال 

۱۴۰۲ به  ۵۰ درصد برسد.
وی اضافه کرد: این هدف با سرمایه گذاری بیش از ۲۰ هزار میلیارد ریالی محقق می شود 

که این سهم در سال جاری ۱۰ هزار میلیارد ریال است.
همزمان با هفته دولت امسال با بهره برداری از ۲۵ طرح گازرسانی، ۲ نیروگاه جزیره 
کیش، هفت روســتا محدوده قلعه قاضی و تخت بندرعباس و سه روستا در محدوه 
بیکاه رودان، ۳ شهر قلعه قاضی، تخت بندرعباس و بیکاه رودان  و ۱۰ صنعت در محور 

هاشم آباد و گهکم شهرستان حاجی آباد در این استان از نعمت گاز بهره مند  شدند.
با گازرسانی به ۱۰ روستا و سه شهر یادشده، بیش از ۹ هزار خانوار از نعمت گاز طبیعی 
بهره مند شوند و میزان اعتبار طرح های گازرسانی شده در این شهرها، روستاها و صنایع، 

یک هزار و ۴۳۰ میلیارد ریال بود.
همچنین در این هفته عملیات اجرایی طرح های انتقال گاز به ۲ شهر فرغان و سرگز 
احمدی حاجی آباد و ۹۴ روستای محدوده، شهر تازیان و ۲۶ روستای دهستان ایسین 
بندرعباس و ۵۹ صنعت و گلخانه جمعا به ارزش هشــت هزار و ۲۸۰ میلیارد ریال 

آغاز  شد.
هم اکنون بیش از ۱۰ هزار خانوار روستایی و بیش از ۱۳۰ هزار خانواده شهری در این 

استان زیر پوشش گاز طبیعی هستند.

مدیرعامل شرکت گاز هرمزگان:

بیش از 9۰ هزار تنُ سیمان و کلینکر
 از قشم به کشورهای خارجی صادر شد

اقتصاد کیش-    مدیر صنعت، معدن و تســهیل تولید ســازمان منطقه آزاد قشــم از 
صادرات بیش از ۹۰ هزار تنُ سیمان و کلینکر شرکت سیمان این جزیره به کشورهای 

خارجی خبر داد. 
  علیرضا خسروانی گفت: امسال منطقه آزاد قشم یکی از مناطق پیشرو در حوزه صادرات 
می باشد و تلاش دولتمردان، سرمایه گذاران و تولیدکنندگان در راستای مثبت شدن تراز 
تجاری مناطق آزاد ثمر داده است. وی ادامه داد: از ابتدای سال تاکنون طی پنج محموله 

صادراتی بیش از ۴۰ هزار تن سیمان از قشم به کشورهای خارجی صادر شده است.
به گفته مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان منطقه آزاد قشم همچنین امسال ۵۰ 

هزار تنُ کلینکر نیز از جزیره قشم به خارج از کشور صادر شده است.  
خسروانی تصریح کرد: مناطق آزاد با توجه به قوانین مالیاتی، گمرکی بانکی و پولی در 
راستای کاهش بوروکراسی و تسهیل تولید و صادرات یکی از مکان های مناسب برای 
سرمایه گذاری محسوب می شوند و در دولت مردمی تلاش می شود با رفع موانع تولید 

این مناطق به فلسفه اصلی خود بازگردند.
کلینکر در لاتین Clinker در واقع دانه های حرارت دیده در تولید سیمان هستند.

کلینکرها مواد دانه ای به قطر ۳ تا ۲۵ میلی متر هستند که برای ساخت سیمان به کار 
می روند که از حرارت دادن آلومینیوم سیلیکات )خاک رس( و سنگ آهک از ۱۴۰۰ تا 

۱۵۰۰ درجه سانتی گراد در طی مرحله کوره سیمان به دست می آید.
کلینکرها را به صورت خشک برای مدت طولانی می توان نگهداری کرد.

کارخانه  های تولید کننده سیمان، کلینکر را برای تولید سیمان در مناطقی که مواد خام 
اولیه کمیاب  اند و یا موجود نیست، خریداری می  کنند.

مدیر صنعت، معدن و تسهیل تولید سازمان منطقه آزاد قشم :

کمبود نیروی انسانی در گمرکات 
استان هرمزگان نیاز به نگاه ویژه دارد

اقتصاد کیش-     ناظر گمرکات استان هرمزگان گفت: تنها با ۸ درصد نیروی انسانی 
گمرکات کشور به صورت ۲۴ ساعته و شبانه روز در حال خدمات رسانی و فعالیت 
است ،نیروی انسانی بازوی اصلی سازمان ها است و امیدواریم کمبود نیروی انسانی در 

گمرکات استان مرتفع شود. 
سعیدی در دیدار با نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، با اشاره به حجم فعالیت ۵۴ 
درصد گمرکات کشور از گمرکات استان هرمزگان گفت: با توجه به  حجم فعالیت 
بالای گمرکات اســتان هرمزگان و اســتقرار ۵ اداره کل در استان، ۴ منطقه ویژه و ۱۹ 
دفترخانه گمرکی و ۴ گمرک فرودگاه، تنها با ۸ درصد نیروی انسانی گمرکات کشور 
به صورت ۲۴ ســاعته و شــبانه روز در حال  خدمات رسانی و  فعالیت است، نیروی 
انســانی بازوی اصلی سازمان ها است و امیدواریم کمبود نیروی انسانی در گمرکات 

استان مرتفع شود.
وی اضافه کرد:  گمرکات استان هرمزگان اولین گمرک در بین گمرکات کشور از نظر 
تامین درآمدی است که ۱۳ هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان آن به در آمد ملی اختصاص یافته 

و نسبت به مدت مشابه سال قبل ۲۱۶ درصد رشد داشته است.
سعیدی خاطرنشان کرد: ما همواره خود را ملزم به حضور در کنار نهادهای خدمات رسان 
به استان دانسته و آمادگی لازم را داریم تا با هر سازمان همجوار و مرتبط با تشریفات 
گمرکی که در تسریع و تسهیل ترخیص کالاها اثر گذار است تعاملات سازنده داشته 

باشیم تا رضایتمندی مردم از نظام حاصل شود.
ایشان بیان کرد: علی رغم اینکه در منطقه ویژه پارسیان چارت سازمانی گمرک وجود 
ندارد، اما بنا بر نیاز، گمرک را در منطقه مستقر تا همکاران منطقه ویژه بتواند به وظایف 

ماهیتی خود عمل کند.
سعیدی اعتقاد داشت علاوه بر ناوگان زمینی باید راه آهن یا ناوگان ریلی برای موضوعات 

پدافندی و در جهت تامین مواد اولیه کارخانه ها در مناطق ویژه  ایجاد شود.
سعیدی از یکی از دستاوردهای مهم  در جهت توسعه فرآیندهای گمرکی گفت: برای 
اولین بار از گمرک بندر تیاب صادرات انجام شد و بیش از ۹۸ درصد از محصولات 
صادراتی را تولیدات کشاورزی تشکیل می دهد که مقصد اغلب آنها کشورهای  روسیه، 

افغانستان و پاکستان است.
سعیدی بیان کرد: ۶ میلیون تن کالای اساسی از ابتدای مرداد ماه ۱۴۰۰ تا پایان مرداد ماه 
۱۴۰۱ )به مدت یکسال دولت مردمی( با افزایش ۸۶ درصد در مقایسه با مدت مشابه 
سال قبل از گمرکات استان هرمزگان ترخیص شده است که امیدواریم این روند رو به 
رشد ادامه داشته باشد و مردم عزیز در تامین کالاهای ضروری خود هیچگونه کسری 

نداشته باشند.
وی پیرو منویات مقام معظم رهبری که حمایت از تولید داخل با استفاده از دانش بنیان 
موجب اشــتغال زایی پایدار و ایجاد قدرت در کشور خواهد شد  و تاثیر تحریم های 
اقتصادی را نیز به شدت کاهش خواهد داد،  ادامه همکاری و بهره گیری از شرکت های 
دانش بنیان که در حوزه گمرک فعالیت دارند را در دستور کار قرار داد و به نمونه ای از 

آن نیز استفاده از دستگاه های ایکس ری مبتنی بر دانش بنیان اشاره کرد.

ناظر گمرکات استان هرمزگان:

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

شناورسازان مسافربری تسهیلات اقساطی تعمیرات ونوسازی دریافت می کنند
اقتصــاد کیش- مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان از ارائه تســهیلات تعمیر 
شناورهای مسافری درکشتی سازی های داخلی و الحاق آنها به چرخه خدمات قبل 

از پیک سفر دریایی در این استان خبر داد. 
حسین عباس نژاد در خصوص مصوبات نشست اخیر معاون امور دریایی سازمان 
بنادر با مالکان شناورهای مسافری استان هرمزگان که در بندر شهیدحقانی برگزار شد، 
اظهارداشت: درخواست مالکان شناورهای مسافری حول سه محور ارائه تسهیلات 
برای خرید، تعمیر و نوسازی ناوگان و همچنین اصلاح قیمت بلیط و نیز پرداخت 

یارانه سفر برای افراد مشمول از سوی دستگاه های دولتی مطرح شد.
وی ادامه داد: در این نشست هماهنگی هایی شد که تا یکماه آینده سازوکارهایی ایجاد 
شود که سازندگان داخلی به صورت اقساطی تعمیرات مورد نظر شناورها را با قیمت 

مناسب انجام دهند.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان این کار را اقدامی مهم در راستای سرعت بخشی 
و الحاق شناورها به ناوگان مسافری تا قبل از رسیدن به اوج سفرهای دریایی دراستان 

هرمزگان دانست.
عباس نژاد از دیگر مباحث مطرح شده در این نشست به ارائه یک طرح مناسب برای 
ساخت شناورها با استانداردهای لازم و قیمت مناسب اشاره کرد و گفت: آنچه مدنظر 
است شناورسازان داخلی با امکانات موجود نسبت به ساخت شناورهای مسافری 
باقیمت مناسب اقدام کرده به گونه ای که خریداران نیز توان بازپرداخت آن را از محل 

تسهیلات وجوه داشته باشند.
عباس نژاد، در خصوص درخواست دیگر مالکان مبنی بر افزایش نرخ بلیط شناورها 
نیز گفت: دســتورالعمل مصوب شورای عالی هماهنگی ترابری کشور لازم است 
فعال شود و در این راستا همه مسؤولان و دستگاهای دولتی و مناطق آزاد و دانشگاه 

نیز حمایت و مشارکت داشته باشند تا خللی در امر خدمات رسانی به وجود نیاید.
وی گفت: مالکان شناورها نباید متحمل هزینه های مترتب از یارانه های بلیط افراد 
مشمول شوند و باید سازوکاری ترسیم شود تا این یارانه توسط بخش های دولتی 

محقق شود.


